
 

 

 

Zápis kolegia děkanky HF JAMU dne 2. 1. 2023 

 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., doc. Jurij Likin, Ing. Jana Vondráčková 
 
 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- Proběhla diskuse o otevření fakulty v neděli – bylo odsouhlaseno otevření fakulty od 12 do 

16 hodin. 
- Děkanka informovala o postupu v kariérních plánech – profilace pedagogů (umělecká, 

pedagogická, vědecká), výhled kariérního postupu – víc informací na příštím kolegiu. 
- KD souhlasí s požadavkem KDOR na výjimečné vpuštění do budovy v neděli 15. 1. od 

9:00 do 18:00 kvůli workshopu tuzemského lektora Tomáše Příkrého. Konat se bude 
v prostorách 08a a 09, úsporný režim nebude narušen. 

- Informovala o své nepřítomností 5.–14.1. 2023. Spolu s kolegyni Michaelou Ambrosi a se 
skupinou šesti studentů budou reprezentovat HF JAMU na Mezinárodním Blended 
Intensive Projektu Ton Koopman Academy v Den Haagu. Jedná se o projekt třech 
partnerských hudebních univerzit – Den Haag, Paříž Conservatoire National Supérieur 
a JAMU. Díky sdílení osobních aut studentů a speciálním podmínkám ubytování se 
podpora studentů může plně hradit z projektových peněz ERASMUS+. 

- V únoru bude probíhat výměna pedagogů a studentů Brno – Den Haag (vede prof. Medek). 
- Blended Intensive projekt bude v letošním roce také realizovat prof. Opršál s polským 

a německým partnerstvím. 
- Na KR 9. 1. 2023 bude HF zastupovat Jana Vondráčková. 
- Od 21. 2. 2023 do 24. 2. 2023 bude probíhat návštěva prof. Teunise van der Zwart z Den 

Haagu. Zhodnotí se fungování Joint Program, Master Class Chamber music a Lesní roh. 
 

2. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- V pátek 6. 1. 2023 se uskuteční schůzka s předsedou NAÚ Ing. Plagou, Ph.D. s diskusí  

o akreditacích na vysokých uměleckých školách. 
- Přijímací řízení je ve fázi příprav přesných harmonogramů pro jednotlivé katedry. 

 
3. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 

- Aktualizován rozpočet interního dělení IP DKRVO pro rok 2023 na fakulty; HF x DF dosáhly 
v zohledňovaných parametrech vědeckého výkonu paritního poměru 50 % x 50 %. 

- Předložena Zpráva o činnosti Centra pro výzkum brněnské kompoziční školy za rok 2022. 
- Informace o možnosti realizace on-line školení viceprezidentem SAR Geirem Strømem, 

které by bylo zaměřeno na uplatnění Research Catalogue pro prezentací výsledků AR, 
i využití této platformy ve výuce. 

- Diskuse k otázce případného uspořádání mezinárodní konference SAR na půdě JAMU 
(v návaznosti na předběžnou nabídku J. Haarberga), bude dále projednáváno na úrovni 
fakult a rektorátu. 

- Dne 1. 1. 2023 vstoupila v účinnost nová Směrnice o ediční činnosti (č. 16/2022 LJ). 
 

4. Informace doc. Jurije Likina: 
- Rekapitulace závěru pracovní skupiny – koncepce partnerství v programu Erasmus+ 

(nabídka partnerství, stávající stav, závazky, priority, plán rozvoje): HF aktualizuje stávající 
a nedávno zaniklé smlouvy, naváže spolupráci s dalšími školami ze skupiny „8hodinovým 
vlakem“, nově uzavře smlouvy s univerzitami skupiny CEEC – 16 států (přidá do své 



 

 

 

nabídky Chorvatsko, Srbsko, Rumunsko, Bulharsko – Plovdiv), zaktualizuje partnerství 
s italskými VUŠ – výjezdy pedagogů KZP, KDN, KVHI v roce 2023 (např. spolupráce na 
projektu partnerské školy v Cagliari), připraví se na partnerství s ukrajinskými VUŠ, 
pokračuje v monitorování potenciálního partnerství. 

- Informace pror. Indráka ze dne 16. 12. ohledně financování krátkodobých mobilit 
ukrajinských studentů: nepodařilo se zjistit žádné konkrétní informace od MŠTM, informace 
by měly být poskytnuty v první polovině ledna. 

- Dopis náměstkyně ministra školství Wildové – vízová problematika ukrajinských studentů, 
varování před fatálními chybami, kterých se v posledních dnech dopouštějí ukrajinští 
studenti – nemají měnit studentská víza a povolení k pobytu na vízum za účelem strpění. 

- Pokračuje analýza stavu internacionalizace – mapování okruhu otázek, například mobility, 
strategické partnerství, zájem o studium a integrace zahraničních studentů, mezinárodní 
prostředí na HF.   

- Problematika blended mobilit, plány pro rok 2023 – KVHI, KBN, KKMT, KDN, KZP. 
- Výzva ke katedrám – realizovat hostování zahraničních pedagogů rovnoměrně, zaměřit se 

na letní semestr. 
 

5. Informace prof. MgA. Petráše: 
- Informoval o výběrovém řízení na AVS, byl přijat p. BcA. Risto Ilič, nastoupí 16. ledna 2023. 
- Uskuteční se schůzka s panem ředitelem Moravské filharmonie – Jonášem Harmanem – 

ohledně rozvíjení další úspěšné spolupráce HF a MFO. Termín bude upřesněn.  
 

6. Informace Ing. Jany Vondráčkové: 
- Informovala o odměnách. 
- Byla zpracována a doplněna podkladová tabulka OP JAK „nábyteček pro doktorandy“. Je 

nasdílena v Teamsech (OP JAK – Rozvoj Ph.D.). Poděkování projektovým manažerům. 
- KD schválilo přesun finančních prostředků HF v rámci PPSŘ 2022 internacionalizace ve 

výši 117.000 Kč z SPP prvku IR922N001132 (Rozvoj mezinárodních mobilit), zdroj 1127, 
NS 1930 na SPP prvky: 

 IR 92N001137 (Členství v mezinárodních sítích a partnerských institucích), zdroj 
1127, NS 1930 ve výši 51.000 Kč, 

 IR922N0011314 (Podpora mezinárodních projektů), zdroj 1127, NS 1960 ve výši 
66.000 Kč. 

- Rozbité cembalo – byly zaslány podklady k likvidaci škodné události ND Brno. 
- Informovala o dopočtu do zaručené mzdy k 1. 1. 2023. 
 

 
Příští řádné KD proběhne v pondělí 16. 1. 2023 v 9:30. 

 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 

děkanka HF 


